
Duch pravdy - 8. Októbra 2023 - náš Pán Ježiš Kristus 

Modlite sa intenzívne za moju Cirkev, Petrovu loď, ktorá v týchto časoch naďalej trpí násilnými útokmi. 

Znovu si prečítajte, čo som ja, Ježiš, povedal v evanjeliu o tom, čo má prísť v posledných dňoch, a znovu 

si prečítajte list Pavla, môjho apoštola, na rovnakú tému. Znovu si prečítajte prorocké varovania, ktoré 

vám boli dané v týchto posolstvách o falošnom duchu, falošnej láske a falošnej láske, ktoré sa čoraz viac 

šíria na zemi a snažia sa gangrovať moje mystické telo, ktorý sa stal telom, ktoré sa má zabiť pre 

«skazeného» – otcov globalizmu, nasledovníkov tajných spoločností, dokonca satanistických, a hnutí, 

ktoré obhajujú zvrhlý environmentalizmus alebo deviantné sexuálne orientácie. 

Dve čítania liturgie hodín tejto nedele (1) ma obzvlášť potešili, pretože znejú veľmi dobre. 

V prvom rade, v pasáži od prvého apoštola Pavla Timotejovi, apoštol, pod inšpiráciou Ducha Svätého, 

ukladá svojmu žiakovi a dieťaťu vo viere zakázať niektorým učiť iné učenie ako moje (porov. 1 Tim 1:1-

20). Nie je to nadčasové varovanie, na ktoré by si mnohí z mojich kňazov – a dokonca aj moji pastieri – 

mali vždy pamätať? 

Napriek tomu, že verím, že svojej Cirkvi dávam viac ľudskej a prívetivejšej tváre, niektorí sa odvážia 

hovoriť dnes, v mene mojej lásky a milosrdenstva, nezhodám sa s mojím učením a decorialógom, verne 

zachovávaným tradíciou tej istej cirkvi. V tomto epištle Pavol, ktorý učil národy vieru a pravdu pre večný 

život, trval na tom, aby tento príkaz bol určený vrátiť sa k láske, ktorá pochádza z čistého srdca, čestného 

svedomia a nepoškvrnenej viery tým, ktorí sa takto odvážili. 

Viem, aké ťažké je pre vás, moje deti, ktorí chcú zostať verní mne tým, že žijú život svätosti, objaviť spád 

synodálnych procesov, ktoré prichádzajú s násilím, aby spôsobili úzkosť vo vašich mysliach a vo vašich 

srdciach. Medzi ohlasy, ktoré môžu niektoré médiá urobiť – ktorí tak šikovne vedia, ako otočiť žehličku v 

rane – a nečinnými slovami niektorých mojich pastierov, čo len utopí ryby, zatiaľ čo veriaci od nich 

očakávajú minimálnu jasnosť, pokiaľ ide o otázky dogmy a morálky, cítite sa aspoň ohromený a 

destabilizovaný. 

Povedal som vám, deti moje, a znovu to hovorím celej svojej Cirkvi až k jej najvyššiemu vodcovi: Nech je 

vaše slovo „áno“, ak je „áno“, „nie“, ak je „nie“, pretože takto je vždy vyjadrená pravda: Jasnosťou a 

transparentnosťou. Všetko, čo je viac, pochádza zo zla (porov. Mt 5, 37). A toto by sa malo vynoriť z tejto 

poslednej synody: Jasnosť a transparentnosť vo vzťahu k postojom prijatým od princípu a po dva 

tisícročia mojou drahou cirkvou v otázkach dogmy a morálky. Lebo tieto postoje sú založené na Svätom 

Písme a odovzdávané cirkevnou tradíciou jednoty vo viere, čo znamená, že nemôžu byť spochybňované 

žiadnym spôsobom, ani nikým (2). 

Táto Cirkev, ktorá je mojím mystickým telom, je svätá, a preto môže len privítať v jej lone ľudí, ktorí chcú 

vziať svoj kríž a nasledovať ma na ceste dokonalosti; Ľudia, ktorí sú v spoločenstve tej istej cirkvi oddaní, 

aby napriek svojim slabostiam a chudobe zostali verní môjmu učeniu a bratskej láske, používali modlitbu 

a sviatosti pre svoju vlastnú spásu a dobro celej cirkevnej komunity. Preto by sa na oboch stranách nikto 

nemal zaoberať falošnými základmi alebo dokonca ani najmenšou koncesiou, kde prevláda zmätok. 

Prečo vlastne obviňujete moju cirkev diskriminácie, keď nejaký klub alebo združenie má svoje vlastné 

výberové a prijímacie kritériá? 

Pre kňazov mojej katolíckej cirkvi je jasné, že aj pod tlakom zavádzajúcich argumentov, ktoré ich 

vyzývajú, aby urobili „dobročinnosť“ – ako to bolo bohužiaľ v prípade „očkovania“ nie tak dávno -, 

nesmú v žiadnom prípade vykonávať prednesy požehnania nelegitímnych zväzkov alebo párov 



rovnakého pohlavia (3). Tí, ktorí si dovolia takéto priestupky, by mali najprv pred mojím krížom skúmať 

svoje vlastné svedomie vo vzťahu k svojmu morálnemu životu. 

Na druhej strane je správne, ba dokonca spravodlivé a primerané, aby jednotlivo dobrorečili týmto 

ľuďom, ak sa ukáže, že chcú slobodne vstúpiť do procesu obrátenia, do ktorého sa zapájajú, pre lásku 

mňa, žiť v priateľstve a cudnosti tým, že sa zdržuje všetkých telesných vzťahov – ktoré sú vyhradené pre 

manželské páry – a fortiori, tí, o ktorých sa hovorí, že sú „neprirodzené“. 

Konečne! To je, deti moje, moje mystické telo, a ak je naozaj človek, ktorý legitímne má v tejto veci 

slovo, je to všetko to isté ja, váš Pán! 

Tu len pripomínam každému, pod vedením svojho posla, pokyny, ktoré už nájdete v Písme a ktoré 

tradícia mojej cirkvi po stáročia opakovala. Práve pripomienka týchto pokynov (porov. Jn 14:26) je 

„dobročinným činom“, pretože sa týkajú nielen pozemského života dotknutých osôb, ale aj ich spásy a 

večnosti. 

V týchto časoch, keď sa čoraz viac párov oddeľuje, aj keď boli zjednotené manželstvom, mnohí si 

dovolia, aby si zvykli s partnermi – najprv, potom druhý, niekedy dokonca tretí alebo ešte viac podľa 

okolností, pod zámienkou, že sa už nemilujú alebo sa navzájom nepodporujú, alebo z iných dôvodov 

všeobecne ako márna. Ak nie sú obeťami vážnych psychologických alebo dokonca psychiatrických 

problémov, ktoré by potom mohli ospravedlniť, ak sa zjednotili pred Bohom, žiadosť o vyhlásenie 

neplatnosti manželstva -, tieto páry vo všeobecnosti neboli vzdelané v oblatívnej láske, ani v 

sebaobetovaní, ani v vernosti, ani k základnej úcte k druhému. Ich pocity sú často založené na 

sebeckosti, zmyselnosti, citlivosti, sentimentalite alebo zisku. Pokiaľ ide o ich vieru, keďže nebola 

dostatočne osvietená alebo úplne moribundná, skôr sa skladá z viac-menej synkretizujúcich alebo 

ezoterických presvedčení, ktoré spočívajú predovšetkým na osobných pocitoch na úkor pevného 

poznania Písma a rešpektovania prikázaní. 

To je dôvod, prečo všetky extravagantné krivdy, ktoré boli nastolené v synodálnych prípadoch, 

nepochádzajú z väčšiny horlivých katolíkov verných mojej Cirkvi, ale z populácie, ktorá, hoci bola 

pokrstená, veľmi málo vie o viere a dogmách; a tiež o ľuďoch, ktorí chcú byť viac poučení, ale ktorí 

protestujúci v duši radi protestujú a tvrdia práva v mene falošnej slobody, falošnej morálky, požiadaviek, 

ktoré tvrdia, že sú legitímne, A predovšetkým "láska", ktorá nemá nič spoločné s tým, ktorý ma viedol k 

Kríži pre vašu vlastnú spásu, deti moje. 

Takže moja Cirkev by mala splniť všetky svoje požiadavky – alebo dokonca aj niektoré z nich samotné? 

Ak sú proti viere, morálke alebo tradícii, moja odpoveď je «nie»! Vzhľadom na rozsah morálnej 

katastrofy, ktorú odhalila táto synoda, by si moja Cirkev mala na svojom najvyššom stupni uvedomovať 

naliehavú potrebu zaviesť charitatívne štruktúry, ktoré môžu privítať všetkých týchto hriešnikov, pre 

ktorých som prišiel (porov. Lk 5, 32), a bez váhania ich iniciovať k slovu, prikázaniam a požiadavkám 

kresťanského života. Je tiež potrebné poradiť tým, ktorí to najviac potrebujú – najmä tým, ktorí sú závislí 

od všetkých druhov –, aby sa poradili so zdravotníckymi pracovníkmi, ktorí pomáhajú liečiť ich vnútorné 

rany. 

Lebo som neprišiel, aby som sa začlenil do svojej Cirkvi hriešnikov všetkých druhov, ktorí nemajú v 

skutočnosti žiadostivosť po obrátení. Prišiel som povedať tým istým hriešnikom, že ich milujem a že ich 

pozývam, aby sa pripojili k svojej Cirkvi, kde sa oslavuje Baránkove manželstvo. Avšak predtým, než 

vstúpia, musia si dať požadovaný biely odev (4), to znamená, že musia byť predtým vyučovaní, očistení a 

voľne sa zriekli Satana, jeho čerpadiel a jeho diel. V opačnom prípade im kráľ nemôže dovoliť zúčastniť 

sa na hostine svadby svojho Syna. 



Po druhé, vo svojich prejavoch budete čítať, drahé deti, text môjho svätého pápeža Gregora o 

rozlišovaní, ktoré majú zjaviť pastori duší – kňazi, nadriadení a biskupi. 

V rámci pôsobenia môjho Ducha ich Gregory v skutočnosti vyzýva, aby úprimne povedali, čo je dobré v 

jasnom jazyku, ktorý sa pravdepodobne nebude nesprávne interpretovať. Nemali by ani odoprieť 

pravdu, aby sa obávali straty dobrodenia ľudí. Pre niektorých, príliš plachý a nedostatok múdrosti, sa bojí 

obviňovať chyby vinníkov a radšej im sľubovať bezpečnosť, než odhaliť ich skutočnú nedôstojnosť. 

Preto Gregory nabáda pastorov duší, aby prijali bez toho, aby sa nedobrali na pohrozenie, ktoré robí 

hriešnika odhaliť jeho chybu, aby ho lepšie poučil. Tiež ich naliehavo vyzýva, aby sa v záujme 

spravodlivosti postavili proti mocnostiam tohto sveta a aby sa vzdali nelojálnych odporcov. 

Znovu vám pripomínam, nasledujúc Pavla: Dnes nezápasíte, moje deti, proti bytostiam tela a krvi, ale 

proti mocnostiam temnoty – duchom zla – a to len tým, že nikdy nenechá štít viery a nerozvetví meč 

Ducha – to znamená moje slovo, bez toho, aby niečo pridal alebo odstránil (Porov. Dt 4, 2) - aby si 

vystrelil ohnivé šípy zlého (porov. Ef 6, 11-17). 

Preto, drahé deti, modlite sa, aby ste sa neodpustili pre tých, ktorí sú medzi mojimi kňazmi, mojimi 

pastiermi a tiež mojimi ovcami, nech sú zaslepení falošnými doktrínami, falošnou láskou a duchom 

sveta. Dajte si pozor na utópie tejto doby, ktoré sú len lži a chiméry šírené «skazeným», ktorí chcú 

preniknúť do môjho záhybu a odkloniť sa odo mňa jeho obyvateľov. Položte svoje bolesti a utrpenia na 

nohy môjho kríža, mojich najmenších, a urobím ich pre vás večnou váhou slávy (porov. 2 Kor 4, 17). 

Žehnám vás všetkých. 

Ježiš 

-- 


